

Petroleum Ports Authority	هيئة الموانئ البترولية
Circular No. 01/2018 30/01/2018	تعميم رقم 01 / 2018 2018/01/30
IMPLEMENTATION Of VALUE ADDED TAX	إقرار ضريبة القيمة المضافة
<p>Effective with the First of January 2018, and under the Federal Decree - Law No. 8 / 2017, the United Arab Emirates Government has implemented a 5% Value Added Tax (VAT), on all goods and services.</p> <p>A Value Added Tax of 5% shall therefore be chargeable, in compliance with the subject Federal Decree - Law, and in line with the Federal Tax Authority regulations, effective the above date, on all Port Charges issued against goods and services rendered to all vessels and port users.</p>	<p>اعتباراً من الأول من يناير 2018، قامت حكومة دولة الإمارات العربية المتحدة بتطبيق المرسوم بالقانون الاتحادي رقم 8 / 2017، والخاص بإقرار ضريبة القيمة المضافة على جميع المبيعات والخدمات بنسبة 5%.</p> <p>لذا، وطبقاً للمرسوم أعلاه، وحسب لوائح الهيئة الاتحادية للضرائب، فإنه سيتم تحصيل ضريبة القيمة المضافة بواقع 5% على جميع رسوم الموانئ البترولية التي يتم تحصيلها مقابل المبيعات والخدمات المقدمة لجميع السفن، ومستخدمي الموانئ البترولية، اعتباراً من تاريخ تطبيق القرار.</p>
هيئة الموانئ البترولية Petroleum Ports Authority	